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Bättre ljud- och bildkvalité 
 

Borås Stad livesänder idag sammanträden från Kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. Detta ger 

kommuninvånare och intresserade möjligheten att följa den politiska debatten samt besluten, utan 

krav på fysisk närvaro. Detta verktyg används även av de olika politiska partierna för att sprida 

information och visa upp sina representanters medverkan och aktivitet i talarstolen. Detta stärker 

demokratin och medborgarnas delaktighet i samhällsfrågor. 

Teknologins utveckling möjliggör en förbättrad kvalité kring bild och ljud, den gör sändningarna mer 

användarvänliga och tillgängliga. Dagens upplägg begränsar och försvårar även vissa plattformar från 

att få tillgång till livesändningarna. Det är även på grund av denna framfart dags för Borås Stad att 

följa med i utvecklingen och erbjuda en förhöjd kvalité på den politiska debatten. Istället för 

240p/360p i kvalité, finns möjligheten upp till 4k video, något som underlättar för tittaren att följa 

debatterna. 

 

Till följd av ovanstående information, föreslår Sverigedemokraterna Kommunstyrelsen besluta, 

 

Att Stadsledningskansliet uppdras uppgradera ljud- och bildkvalité på de livesändningar 

som erbjuds kring politiska forum. 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

Andreas Exner (SD)  Björn Qvarnström (SD) 

Kommunalråd   Ersättare, kommunstyrelsen 


